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Fraga till kommunstyrelsens ordforande Erik Andersson om redovisning av

plastinsamling i Aktuell Hallbarhet

Aktuell Hallbarhet presenterar i samarbete med Miljobarometern arligen en kommunrankning utifran hur

kommunerna svarat på ett batteri miljö/klimatfrågor. Ju fler frågor som besvaras med JA desto högre upp på

rankinglistan hamnar kommunen. Andra frågor kan ge 0-2 poäng beroende hur väl kommunen lyckats nå ett

visst resultat. I 2023 års ranking fick Täby 27,57 poäng och hamnade på plats 46.

Att minska förbränning av plast och öka återvinningen har stor påverkan på den mängd koldioxid som släpps

ut, skriver Aktuell Hållbarhet i sin redovisning. Både av klimatskäl och för att plast inte bryts ned i naturen vill

de att kommunerna ska prioritera detta område.

En av frågorna i 2023 års frågepaket handlade därför om återvinning av plast.

Frågan löd: Har kommunen ett aktivt arbete för att minska förbränning och öka återvinningen av plast i

kommunen?

”Krav som måste uppfyllas för JA:

Arbetet ska vara dokumenterat och allmänheten ska kunna ta del av det.

Arbetet ska innefatta hela den kommunala verksamheten.

Det ska finnas mätningar som visar att plaståtervinningen ökat. Arbetet ska vara aktuellt, pågående och med

regelbunden uppföljning. ”

Täby kommun har svarat JA på frågan.

Trots att jag letat länge på kommunens webbplats kan jag inte hitta någon information som visar hur

kommunen arbetar för att öka återvinningen av plast. Jag kan inte heller hitta någon redovisning av hur

plaståtervinningen ökat. Vid besök på kommunala skolor har jag inte kunnat hitta några kärl för insamling av

plast för eleverna. Elever som tillfrågats har inte kunnat svara på om det finns plaståtervinning på skolan.

Med anledning av ovanstående blir min fråga:

— Var det rätt av kommunen att besvara frågan med JA?
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